
Referat fra Generalforsamling i Vamdrup Ford A Klub 

Lørdag den 2. marts 2024 
 

1. Valg af dirigent:  

Klaus Astrup valgt 

2. Valg af referent:  

Knud Gaarn-Larsen valgt 

3. Formandens beretning og godkendelse heraf. Godkendt. Kan ses på hjemmesiden. 

4. Kassereren fremlægger et revideret regnskab, som godkendes af generalforsamlingen. 

Kasserer Peter Korch Nielsen fremlage et regnskab der balancerede med 134.676,23 kr. Det 

dækkede over et underskud på 11.698,38 kr. 

5. Fastsættelse af kontingent 2025.  

Bestyrelsen foreslog en årlig kontingentstigning på 50 kr. årligt til 275,00 kr. og begrundede 

det med portostigning. Forslaget blev vedtaget. 

6. Behandling af indkomne forslag. 

Ingen indkomne forslag. 

7. Valg af formand (ulige år) og kasserer (lige år), bestyrelsesmedlemmer og 

bestyrelsessuppleant. 

Der var genvalg til kasserer Peter Korch Nielsen 

Der var genvalg til Albert Bucka 

Sekretær Ole Rasmussen har valgt at trække sig på grund af sygdom. Hans plads blev 

overtaget af suppleant Hans Jensen. 

Lars Bierbaum blev valgt til suppleant. 

8. Valg af revisorer (skiftevis for 2 år ad gangen) og revisorsuppleant.  

Lars Wulff blev valgt som revisor med Verner Kristoffersen som suppleant. 

9. Planlægning af årets aktiviteter.  

Bilmesse i Fredericia 23.-24. marts. Smøredag både Syd og Midt 13. april. Pitstop på 

Haderslev flyveplads 4. maj. Fynstur 11. maj. Gråstenløbet 25. maj. National køretur flyttes 

til søndag den 9. juni. Grænsetræf i Sverige 14. – 16. juni, Knud koordinerer. Tur til Grønhøj 

3. august. Weekendtur til Ribe 23. -25. august. Løvfaldstur 14. september. Bilmesse med 

klubstand i Fredericia 19.-20. oktober. Efterårsfest i Hjarup Mejeri 26. oktober. Foredrag den 

9. november. Værkstedstræf 23. november. 

10. Eventuelt 

Der er blevet nedsat et ”Aktivitetsudvalg” bestående af Asbjørn Henriksen, Klaus Astrup, 

Peter Korch Nielsen, Hans Jensen og Lars Bierbaum. De har foreløbig forslag til arrangement 

9. november og 20. januar 2025. Vores klubtøjsleverandør er lukket. Hans Jensen kunne 

fortælle, at vores nye aftale med Davidsen næsten er på plads, så der meget snart kan bestilles 

tøj via vores hjemmeside. 

 


